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Írásbeli választ igénylő kérdés
Dr. Kövér László úrna k
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok feltenni Dr. Fellegi Tamás
Nemzeti Fejlesztési Miniszter Úrhoz :

„A NAÜ eddigi tevékenységér ől”
címmel.

Tisztelt Miniszter Úr !

Japánt ez év márciusában szokatlanul erős, 9-es fokozatú földrengés rázta meg. Ezt követően
mintegy tíz méter nagyságú hullám, szökőár tarolta le a partvidéket, és e következtében a

Fukushima-i Daiichi Atomerőműnél bekövetkezett nukleáris tragédia az egész világot megrengette .
A nemzetközi sajtó egyhangú véleménye az, hogy a Nemzetközi Atomenergia Ügynökség töb b
esetben nem megfelelően reagált a katasztrófa kapcsán. A közvélemény kifogásolta az Ügynöksé g

tevékenységét, főként annak lassúságát .

Mindezek alapján kérdezem Miniszter Urat :

Mi a véleménye Miniszter Úrnak a NAÜ tevékenységérő l a tragédiával kapcsolatban?
Nem látja-e szükségességét arra nézve, hogy a NAÜ a nukleáris biztonság érdekébe n
változtatásokat hozzon ?
Milyen javaslatok vannak a NAÜ megreformálására?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2011 . június 23 .

Dr. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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